
Side 1 / 1

DAGSORDEN/REFERAT
Skolebestyrelsesmøde, Vemmedrupskolen

Dato

31. januar 2024
Vemmedrupskolen
Vindegårdsvej 1
4632 Bjæverskov

www.koege.dk

Tlf. 56 67 62 62

Kontakt:
Maria Christensen
Tlf. +45 30 50 29 86
maria.christensen@koege.dk 

Deltagere:
Thomas Villingshøi Seierøe, Maria Ditlev Rosenvinge, Mette Grøntved Brejner, Pia Lange 
Chabert, Bjarne Shik Greiner, Christina Møller Simonsen, Jeff Sebastian Ejby Petersen, 
Torben Storm, David Elin, Nikolaj Warming og Maria Christensen

Afbud: 

Sted:
Personalerummet

Referent:
Maria Christensen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Godkendt.

2. Nyt fra elevråd

Mathias, Maja og Tristan fra hhv. 6.a, 7.a og 9.c.

Kursus i fælleselevrådet
De har været på introkursus ift hvordan man præsenterer en sag samt 
fanger tilhørernes interesse.

Der var også en case, hvor de arbejdede med en mobilfri skole, samt hvad 
konsekvenserne heraf kan blive.

Desuden var der forskellige typer af samarbejdsopgaver, som både 
handlede om at præsentere en problemstilling med en bestyrelse og i 
samarbejdet med andre elever.

Klassetoiletter, fordeling 
5. kl. ønsker, at toilettet ved 5. kun er til afbenyttelse for 5. kl. eleverne.

6. er inde i første pause
6. årgang har forelagt for lærerne på mellemtrinnet, at de ønsker en inde-
ordning. De har fået lov til at afprøve hvordan det fungerer, at de i en 
periode har lov til at være indenfor i den første pause. 

Trivselsdag den 14. marts

Der er trivselsdag den 14. marts. Den fungerer som sidste år, hvor 
elevrådet er med til at planlægge aktiviteter. Eleverne er med deres 
makkerelev i makkerklasserne. Der er givet meget positiv feed beck fra 
eleverne.

Der har lige været terminsprøver, så det har været en meget travl tid. Der 
er generelt travl for 9. kl. eleverne, hvilket betyder, at det ikke er givet de 



Side 2/2

kan deltage i alle SKB-møder. Men de deltager i elevrådsmøderne 
kontinuerligt.

Minielevråd (ved Nikolaj)

Der har været evaluering af juleklippe-/klistre dagen, det var en god dag.

Der er fortsat fokus på sorteringen. Skraldet bliver sorteret fint i klasserne, 
men det er vanskeligt for nogle af eleverne, at sortere rigtigt i 
skraldegården. Dels kan de ikke altid nå låget på containerne, dels kan de 
ikke altid åbne lågen ind til skraldegården (eller prøver ikke).

3. Meddelelser:

Formand
Intet

Næstformand
Thomas og Maria D. er inviteret til et oplæg med en psykolog, der vil 
fortælle om børn og unges skærmforbrug. 14. marts kl. 19.00-21.00. Maria 
kan ikke deltage, så pladsen er ledig.

Forældrerepræsentanter
Intet.

Viceskoleleder
Vi har skriftlige og mundtlige øveprøver i uge 3 og 4. Det er for 8. og 9. kl. 
Eleverne er meget optagede det.

SFO-leder
Der er startet en ny pædagog, Kåre, pr. 01.01.2024, og der starter en ny 
pædagog, Michelle, i morgen.

Der har været en del ture, bla til springcentret, Martin har kørt bussen. Det 
har været gode dage. Det er nu muligt for to institutioner at leje samtidig, 
hvorved lejen bliver billigere.

Der er fokus pt på at træne 3. kl. til at være i klubben i SFO 2. 

Der kom en studerende lige inden juleferien i klubben. Han er faldet godt til.

I ungdomsklubben er nye ansigter blandt brugerne. Sædvanligvis møder ca 
6 unge ind, det er færre end der plejer.

Der er indkøbt isbade, som der bliver åbnet for, første gang i dag.



Side 3/2

Der er nogle personaler, der har lidt udfordringer, som medfører, at en har 
behov for frihed i 14 dage, og en anden har et sygeforløb, der har medført 
ændringer af arbejdsopgaver. 

 
Medarbejderrepræsentanter (Skole/SFO)
Torben
Der har været mundtlige øveprøver i uge 4. Det var for 9. kl. i hhv. dansk 
og matematik. Eleverne går, som udgangspunkt op gruppevis. Der var et 
godt resultat og eleverne havde en god oplevelse af et prøveforløb.

8. kl. har været på tur til LIFE, som er et naturfagligt undervisningscenter i 
Kongens Lyngby. Det har været en spændende dag.

Skoleleder

Et bestyrelsesmøde er flyttet til den 04.04.2024, hvor der kommer besøg af 
skoleudvalgsformanden, skoledirektøren.

Skolens sygeprocent er flyttet. Der er nogle aktuelt sygemeldte, desuden er 
der de personaler, der er fratrådt, de er sygemeldte og påvirker derfor 
statistikken for sygefravær, selvom de ikke er en del af dagligdagen.

Der er nogle principper, vi skal arbejde med i vores LMU.

Der kommer er retningslinje for hvorledes der skal afvikles valg til 
skolebestyrelsen.

Der er fundet en lærer, der kan undervise i tysk, dansk, samfundsfag og 
historie. Hun er nyuddannet. Hun er ansat i den ledige stilling, på 80 %-
stilling. Det efterlader 20 % af skemaet, der ikke er dækket, som bliver 
dækket internt.

4. FKU 

Intet

5. Budgetstatus – nyt budget, ramme og fordeling for det kommende år.

2023 afsluttet

Det estimerede budget for 2023 varslede et underskud på ca 500 000 kr. 

Det afsluttede budget for 2023 er dog landet godt med et lille overskud på 

54 000 kr. Vi har fået hjælp fra skoleafdelingen med et tilskud til 

langtidssygedomme på i alt 150 000 kr.

Der blev indført indkøbsstop. Der blev begrænset på antallet af busture.
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SFO havde overført ca 100 000 kr. fra 2022, så derved startede de godt 

med 2023-budgettet.

Der var en medarbejder, der stoppede i august måned, denne stilling blev 

ikke straks genbesat, så der var en mindre besparelse der.

Der er en god tilslutning til SFO´en/klubben, hvilket betyder, at der er et 

godt budgetgrundlag og stor stabilitet.

I kommende Bh.kl. er der 24 børn bosiddende i distriktet. Der er 8 elever, 

fra andre skoledistrikter, der har søgt ind her. 7 af de 8 har i forvejen børn 

på skolen. Der træffes en beslutning i uge 7. 

Der er nogle skilsmisseforældre, der bor i hvert sit skoledistrikt, så de kunne 

vælge, at barnet skifter adresse, så de er bosiddende i skoledistriktet.

2024 estimeret

Skolen

Budgetgrundlaget er, med få hundrede kroners forskel, stort set 

sammenligneligt med 2023. Der er tildelt lige over 15 000 000 kr.

Pt estimeres med et overskud på 50 000 kr. for skolen.

SFO´en 

Budgettet ser rigtigt fint ud. SFO´en kører pt med lidt overnormering, men 

nogle af de unge medhjælpere har meddelt, at de ikke agter at forblive i 

ansættelsen hele 2024.

En af grundene til at SFO´en kan tiltrække gode pædagoger, skyldes at 

skolen køber pædagogerne ind i skolen. Der er generelt et godt samarbejde 

mellem skolen og SFO´en.

Også det stabile antal af indmeldte elever er med til at g
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6. Principkataloget (fortsat gennemgang)

Principperne deles så de fremstår i hvert sit dokument.

7. Evt.

Der har været en artikel i Dagbladet, som henviser til en 

Trivselsundersøgelse, der er gennemført på andre skoler i kommunen. Det 

virker til, at det er en vilkårlig spørgeundersøgelse, der undersøger 

forældretilfredshed. Danmarks Statistik står bag og har tilsyneladende sendt 

den 

Nikolaj finder et link til undersøgelsen, som han sender til 

bestyrelsesmedlemmerne.


